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Ett steg till
för pågatågstopp
Av Hans Bryngelson 9 MARS 12.34

HÄSSLEHOLM. Nu tas nästa steg i genomförandet av Pågatåg
Nordost. Regionens beredning för tillväxt och hälsa uppmanar
infrastrukturministern att projektet tas med i regeringens nya
infrastrukturplan.

Den 2 mars tog regionfullmäktige beslut om genomförande- och
finansieringsavtal för Pågatåg Nordost med Banverket och kommunerna i
Skåne Nordost och i södra Småland.
Nu har ordföranden för beredningen för tillväxt och hälsa, Per-Ingvar
Johnsson (C) skrivit ett brev till infrastrukturminister Åsa Torstensson.

I brevet framhåller han vikten av att pågatågsprojektet kommer med i
regeringens infrastrukturplan för 2010-2021.
"Projektet är viktigt inte bara för att skapa resmöjligheter med tåg till ett
antal orter i nordöstra Skåne och södra Småland utan för att det skapar
nya utvecklingsmöjligheter för boende och företagande på dessa orter",
står det att läsa i brevet.

Ordförande Johnsson påkekar vidare att det underskrivna avtalet
innehåller en betydande medfinansiering och förskottsbetalning från
Region Skåne och berörda kommuner.
Brevet till infrastrukturministern avslutas:
"Region Skåne, kommunerna och Banverket är inriktade på ett snabbt
genomförande och start av trafik i detta lokaltågsystem, med Hässleholm
som knutpunkt, i december 2011".
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